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封面说明
About the Cover

盐城东台中巴地球资源卫星04星影像

CBERS一04 satellite image of Dongtai，Yancheng

中巴地球资源系列卫星(CBERS)由中国航天科技集团公司和巴西空间研究院联合研制，是中巴两国在航天科技领域合作的重要体现，被赞誉为“南南

合作的典范“，主要应用于国土、林业、水利、农情、环境保护等领域的监测、规划和管理。CBERS一04卫星配备有分辨率为5 m的全色、10 m的多光

谱相机(PAN)，20 m的多光谱相机(MUX)，40 m／80 m的红外相机(IRS)以及分辨率为67 m的宽视场相机(WFI)，满足了获取持续稳定的中分

辨率普查数据的迫切需求。封面图片由中国资源卫星应用中心提供，为2014年12月8日获取的盐城东台5 m全色与10 m多光谱融合影像，图中可

清晰辨识出池塘、河流、道路以及不同作物类型的农田。

The China—Brazil Earth Resources Sate||ite prog ram fCBERS)iS a technological cooperati013 Prog ram between China and B razil which

develops and 0perates ea rth observation satelIites CBERS一04 satel¨te w⋯mainlv be used in land Use monitoring，forestry resou rce

survey,water conservancy planning，crop yield estimation．environmentaI protection and many other fields The CBERS一04 satellite carries

fou r instruments：panch romatic imaqer(PAN)with 5 m spatial resolution for the panchromatic band and 10 m spatial resolution in the

other bands；muItispectral camera(MUX)with 20m spatiaI resolution；the infrared reedium resolution scanner(IRS)with 40 m and 80 m

spatiaI resolution。and a wide—field imaging camera(WFll with 67 m spatial resolution、The cover imaqe is the fusion of panchromatic and

mUItispectral images captu red by CBERS一04 satellite，which shows Dongtai，Yancheng on December 8，2014 In the image，ponds，rivers，

roads and fields with different crops can be clearly identified
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